
RM.0002.3.2024

P R O T O K Ó Ł   Nr LVII/24

z LVII sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej 

z dnia 26 marca 2024 roku

Obrady rozpoczęto 26 marca 2024 r. o godz. 14:15, a zakończono o godz. 17:07 tego samego

dnia.

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Urszula Taudul.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej – 15 mandatów. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych.

Obecni:

1) Eugeniusz Ciuruk

2) Dawid Ibrahim,

3) Wioletta Kunowska,

4) Tadeusz Malicki,

5) Edyta Piekunko, 

6) Anna Siemienowicz,

7) Aneta Sobolewska,

8) Marek Święcicki,

9) Urszula Taudul, 

10) Kamil Tomaszewski,

11) Andrzej Tracewicz,

12) Ewa Zglejszewska.

Radni nieobecni: Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

Listy obecności  Radnych, pracowników Urzędu Miejskiego, sołtysów i obecnych gości -  

w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1 

Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej - Urszula Taudul. 
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Na  wstępie,  powitała  Radnych,  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  –  Jacka  Chrulskiego,

pracowników  Urzędu  Miejskiego,  Radnego  powiatowego  oraz  wszystkich  oglądających

transmisję sesji Rady w internecie.

Na podstawie listy obecności, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że liczba Radnych obecnych

na sali obrad zabezpiecza regulaminowe kworum do podejmowania prawomocnych decyzji  

i  uchwał.  Poinformowała  zebranych,  że  obrady  są  transmitowane  w  internecie  

a  zarejestrowany  dźwięk  i  obraz,  w tym  wizerunek  i  głos  osób  znajdujących  się  na  sali

konferencyjnej podczas obrad, zostanie upubliczniony na stronie internetowej i w Biuletynie

Informacji  Publicznej  Gminy.  Osoby fizyczne  niebędące  osobami  publicznymi,  zabierając

głos  wyrażają  jednocześnie  zgodę na  upublicznienie  ich  wizerunku i  danych  osobowych.

Poprosiła zebranych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych

na  sesji  i  nie  podawali  innych  danych  lub  informacji  mogących  zidentyfikować  osoby

fizyczne nieuczestniczące w dzisiejszej sesji.

Porządek obrad został Radnym dostarczony.

Zgodnie  z  wnioskiem Pana  Burmistrza,  Przewodnicząca  Rady  zgłosiła  zmianę  dotyczącą

wprowadzenia do porządku obrad trzech projektów uchwał, tj.:

1) w  sprawie  przekazania  w  formie  darowizny  nieruchomości  niezabudowanych

położonych w miejscowości Czarna Białostocka;

2) w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Boskiej

Anielskiej  w Czarnej  Wsi  Kościelnej  na prace konserwatorskie,  restauratorskie  lub

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących

się w gminnej ewidencji zabytków  (projekt uchwały dotyczy wniosku 1);

3) w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Boskiej

Anielskiej  w Czarnej  Wsi  Kościelnej  na prace konserwatorskie,  restauratorskie  lub

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących

się w gminnej ewidencji zabytków (projekt uchwały dotyczy wniosku 2).

Zaproponowała, by ująć je w porządku obrad po rozpatrzeniu ostatniego projektu uchwały,

czyli  przed  punktem  „Spraw  różnych  …”  i  będą  to  kolejno  punkty:  14,  15  i  16.  Więc

dotychczasowe  punkty  pt.  „Sprawy  różne  (wnioski,  pytania,  oświadczenia,  komunikaty  

i apele Radnych)” i ostatni „Zamknięcie sesji” znajdą się pod pozycją 17 i 18.

Uwag  i  wniosków  do  zaproponowanych  zmian  nie  było,  więc  Przewodnicząca  Rady

zarządziła głosowania.

1)  Głosowano  w  sprawie: Ujęcia  w  porządku  obrad  dodatkowego  punktu  

pn. "Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie przekazania  

w formie  darowizny nieruchomości  niezabudowanych  położonych w miejscowości

Czarna Białostocka". 

Wyniki głosowania

Strona 2 z 23



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz  Ciuruk,  Dawid  Ibrahim,  Wioletta  Kunowska,  Tadeusz  Malicki,  Edyta

Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Marek Święcicki, Urszula Taudul,

Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W  oparciu  o  wyniki  głosowania  stwierdza  się  że  Rada  Miejska  przyjęła

zaproponowaną zmianę.

2) Głosowano  w  sprawie:   Ujęcia  w  porządku  obrad  dodatkowego  punktu  

pn.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia

dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Boskiej Anielskiej w Czarnej

Wsi Kościelnej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji

zabytków.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz  Ciuruk,  Dawid  Ibrahim,  Wioletta  Kunowska,  Tadeusz  Malicki,  Edyta

Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Marek Święcicki, Urszula Taudul,

Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak

W  oparciu  o  wyniki  głosowania  stwierdza  się  że  Rada  Miejska  przyjęła

zaproponowaną zmianę.

3) Głosowano  w  sprawie:   Ujęcia  w  porządku  obrad  dodatkowego  punktu  pn.

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji

celowej  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Matki  Boskiej  Anielskiej  w  Czarnej  Wsi

Kościelnej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji

zabytków.

Wyniki głosowania
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz  Ciuruk,  Dawid  Ibrahim,  Wioletta  Kunowska,  Tadeusz  Malicki,  Edyta

Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Marek Święcicki, Urszula Taudul,

Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W  oparciu  o  wyniki  głosowania  stwierdza  się  że  Rada  Miejska  przyjęła

zaproponowaną zmianę.

Więcej wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej z dnia 25 stycznia 2024 r.

3. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2024 r.

4. Przyjęcie  sprawozdania  z  działalności  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w  okresie

między sesjami Rady Miejskiej.

5. Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Czarna Białostocka

za 2023 rok.

6. Przedstawienie informacji  o stanie mienia komunalnego Gminy Czarna Białostocka za

2023 rok. 

7. Przedstawienie  sprawozdania  rocznego  z  wykonania  planów  finansowych

samorządowych instytucji kultury za 2023 rok.

8. Przyjęcie  sprawozdań  Burmistrza  z  gospodarowania  mieniem  komunalnym  gminy  

za 2023 rok. 

9. Przedstawienie  informacji  na  temat  działalności  „Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  

w Czarnej Białostockiej Sp. z o.o. w 2023 r. i zamierzeniach inwestycyjnych na 2024 r.

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie

Gminy Czarna Białostocka na 2024 rok.

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały oraz podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  Programu

polityki  zdrowotnej  w  zakresie  rehabilitacji  leczniczej  mieszkańców  gminy  Czarna

Białostocka na lata 2024-2028.
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12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały oraz podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  Programu

Opieki  nad  Zwierzętami  Bezdomnymi  oraz  Zapobiegania  Bezdomności  Zwierząt  na

terenie Gminy Czarna Białostocka.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy

Czarna Białostocka.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie przekazania w formie

darowizny  nieruchomości  niezabudowanych  położonych  w  miejscowości  Czarna

Białostocka.

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały w  sprawie  udzielenia  dotacji

celowej  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Matki  Boskiej  Anielskiej  w  Czarnej  Wsi

Kościelnej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej  ewidencji

zabytków.

16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały w  sprawie  udzielenia  dotacji

celowej  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Matki  Boskiej  Anielskiej  w  Czarnej  Wsi

Kościelnej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej  ewidencji

zabytków.

17. Sprawy różne (wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele Radnych).

18. Zamknięcie sesji.

Do punktu 2 

Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej z dnia 25 stycznia 2024 r.

Protokół z LV sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej, której posiedzenie odbyło się  

w dniu 25 stycznia 2024 r. został  wyłożony w urzędzie oraz przekazany Radnym pocztą  

e-mail. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej  z dnia 25 stycznia

2024 r.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)
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Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska protokół przyjęła.

Do punktu 3 

Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2024 r.

Protokół z LVI sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej, której posiedzenie odbyło się 

w  dniu  5  marca  2024  r.  został  wyłożony  w  urzędzie  oraz  przekazany  Radnym  pocztą  

e-mail. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie: Przyjęcie  protokołu z  LVI sesji  Rady Miejskiej  z dnia  5 marca  

2024 r.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska protokół przyjęła.

Do punktu 4 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Czarnej Białostockiej w okresie między

sesjami Rady Miejskiej.

Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Czarnej  Białostockiej  w okresie od ostatniej  sesji

Rady,  zawierające:  informację  z  wydanych  zarządzeń  Burmistrza,  z  prowadzonych
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postępowań przetargowych i prowadzonych inwestycji,  przekazano Radnym pocztą e-mail.

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu (załącznik nr 1  ).   

Sprawozdanie z wydanych przez Burmistrza zarządzeń odczytała Agnieszka Dyda, Zastępca

Burmistrza.

Po wysłuchaniu sprawozdania Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W dyskusji, pytania zadał radny Andrzej Tracewicz. 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Burmistrz Jacek Chrulski.

Uwag i wniosków do sprawozdania nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Głosowano  w  sprawie: Przyjęcie  sprawozdania  z  działalności  Burmistrza  Czarnej

Białostockiej w okresie między sesjami Rady Miejskiej.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

Stwierdza się, że Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z działalności  Burmistrza w okresie

między sesjami Rady Miejskiej.

W tym miejscu, ponieważ jest to ostatnia planowana sesja Rady Miejskiej w obecnej - VIII

kadencji,  Przewodnicząca Rady udzieliła  głosu Panu Burmistrzowi,  by omówił inwestycje

wykonane  na  terenie  Gminy  Czarna  Białostocka  w  latach  2018  –  2023  (wydruk

zaprezentowanej  prezentacji  multimedialnej  zawierającej  informację  o  inwestycjach  

w załączeniu do niniejszego protokołu – załącznik nr 2). 

Po  wysłuchaniu  wypowiedzi  Burmistrza  i  dyskusji  Radnych,  przystąpiono  do  wręczenia

wszystkim obecnym Radnym listów gratulacyjnych i podziękowań, o treści:

„Burmistrz  i  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Czarnej  Białostockiej,  w  imieniu  swoim,

pracowników  Urzędu  Miejskiego  oraz  mieszkańców  Gminy  Czarna  Białostocka,  składają

serdeczne  podziękowania  Radnemu Rady  Miejskiej  w Czarnej  Białostockiej  VIII  kadencji

2018  –  2024  za  zaangażowanie  i  pracę  na  rzecz  rozwoju  naszej  Gminy.  Proszę  przyjąć
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życzenia zdrowia i wszelkiej pomyślności w życiu osobistym i zawodowym oraz satysfakcji  

z podejmowanych działań na rzecz środowiska lokalnego.”

Po wymianie podziękowań i gratulacji, Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę,

by wykonać zdjęcie pamiątkowe przed budynkiem Urzędu Miejskiego. 

Przerwa trwała od godz. 15:35 do godz. 15:45. 

Do punktu 5 

Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Czarna Białostocka  

za 2023 rok.

Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Czarna Białostocka za 2023 rok, przyjęte

zarządzeniem Burmistrza Czarnej Białostockiej Nr 591/24 z dnia 26 marca 2024 r., omówiła

Skarbnik gminy Bogusława Wojtulewicz. 

Pytań, uwag i wniosków do sprawozdania nie zgłoszono. 

Sprawozdanie  roczne  z  wykonania  budżetu  Gminy  Czarna  Białostocka  za  2023  rok  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr 3).

Do punktu 6 

Przedstawienie  informacji  o  stanie  mienia  komunalnego  Gminy  Czarna  Białostocka  

za 2023 rok.

Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Czarna Białostocka za 2023 rok, przyjęta

zarządzeniem Burmistrza Czarnej Białostockiej Nr 590/24 z dnia 22 marca 2024 r., omówiła

Skarbnik gminy Bogusława Wojtulewicz. 

Pytań, uwag i wniosków do sprawozdania nie zgłoszono. 

Informacja  o  stanie  mienia  komunalnego  Gminy  Czarna  Białostocka  za  2023  rok,  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr 4).

Do punktu 7 

Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania planów finansowych samorządowych

instytucji kultury za 2023 rok.

Roczne sprawozdanie z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za

2023 rok, przyjęte zarządzeniem Burmistrza Czarnej Białostockiej Nr 589/24 z dnia 22 marca

2024 r., omówiła Skarbnik gminy Bogusława Wojtulewicz. 

Pytań, uwag i wniosków do sprawozdania nie zgłoszono. 
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Sprawozdanie roczne z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za

2023 rok w załączeniu do protokołu (załącznik nr 5).

Do punktu 8 

Przyjęcie sprawozdań Burmistrza z gospodarowania mieniem komunalnym gminy za 2023

rok.

Sprawozdania Radni otrzymali na piśmie, są to:

1) sprawozdanie z wykonania uchwały Nr XXXVII/299/05 Rady Miejskiej  w Czarnej

Białostockiej z dnia  25  października 2005 r. w sprawie określania zasad nabywania,

zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania na okres

dłuższy niż 3 lata;

2) sprawozdanie  z  wykonania  uchwały  Nr  XII/80/11  Rady  Miejskiej  w  Czarnej

Białostockiej  z  dnia  20  grudnia  2011  r.  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania

bonifikat i wysokości stawek procentowych od opłat  z  tytułu przekształcenia prawa

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości;

3) sprawozdanie  z  wykonania  uchwały  Nr  XIV/91/12  Rady  Miejskiej  w  Czarnej

Białostockiej z dnia 14 lutego 2012 r. w sprawie określenia zasad udzielania bonifikat

i  wysokości  stawek  procentowych  przy  sprzedaży  nieruchomości  jako  lokal

mieszkalny.

Sprawozdania te szczegółowo zostały omówione w dniu 25 marca br. na posiedzeniu Komisji

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa Komisji Rady oraz posiedzeniu Komisji

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było, więc Przewodnicząca zarządziła przeprowadzenie trzech

odrębnych głosowań.

W głosowaniu pierwszym: 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały Nr XXXVII/299/05

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej z dnia 25 października 2005 r. w sprawie określania

zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania  nieruchomości  gruntowych  oraz  ich

wydzierżawiania na okres dłuższy niż 3 lata, za 2023 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Strona 9 z 23



Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu  o  wyniki  głosowania  stwierdza  się,  iż  Rada  Miejska  sprawozdanie  przyjęła.

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu (załącznik nr 6).

W głosowaniu drugim: 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały Nr XII/80/11 Rady

Miejskiej  w Czarnej  Białostockiej  z  dnia  20 grudnia  2011 r.  w sprawie  określenia  zasad

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od opłat z tytułu przekształcenia prawa

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, za 2023 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu  o  wyniki  głosowania  stwierdza  się,  iż  Rada  Miejska  sprawozdanie  przyjęła.

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu (załącznik nr 7).

W głosowaniu trzecim: 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały Nr XIV/91/12 Rady

Miejskiej  w  Czarnej  Białostockiej  z  dnia  14  lutego  2012  r.  w  sprawie  określenia  zasad

udzielania  bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości jako

lokal mieszkalny, za 2023 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
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ZA (11)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Ewa Zglejszewska.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Andrzej Tracewicz

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu  o  wyniki  głosowania  stwierdza  się,  iż  Rada  Miejska  sprawozdanie  przyjęła.

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu (załącznik nr 8).

Do punktu 9 

Przedstawienie  informacji  na  temat  działalności  „Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  

w Czarnej Białostockiej Sp. z o.o. w 2023 r. i zamierzeniach inwestycyjnych na 2024 r.

Informację na temat działalności „Przedsiębiorstwa Komunalnego” w Czarnej Białostockiej

Sp. z o.o. w 2023 r. i zamierzeniach inwestycyjnych na 2024 r. Radni otrzymali na piśmie.

Ponadto,  wspólnie  z  Prezesem Spółki  Zbigniewem Onoszko, temat  ten został  omówiony  

w  dniu  25  marca  br.  na  posiedzeniu  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  

i Rolnictwa Komisji Rady oraz posiedzeniu Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego

i Ochrony Środowiska.

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag do tej informacji nie zgłoszono. 

Pisemna  informacja  na  temat  działalności  „Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  w  Czarnej

Białostockiej Sp. z o.o. w 2023 r. i zamierzeniach inwestycyjnych na 2024 r., w załączeniu 

do protokołu (załącznik nr 9).

Do punktu 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy

Czarna Białostocka na 2024 rok.

Projekt uchwały omówiła Bogusława Wojtulewicz – Skarbnik Gminy.

Projekt  ten  szczegółowo  został  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, w dniu 25 marca 2024 r.
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Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury,  Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska,

przedstawili opinie do omawianego projektu uchwały.

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła

głosowanie.

Głosowano  w  sprawie: podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy  Czarna

Białostocka na 2024 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie

zmian  w  budżecie  Gminy  Czarna  Białostocka  na  2024  rok  -  uchwała  Nr  LVII/507/24  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr 10).

Do punktu 11 

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu

polityki  zdrowotnej  w  zakresie  rehabilitacji  leczniczej  mieszkańców  gminy  Czarna

Białostocka na lata 2024-2028.

Projekt uchwały omówił Jacek Chrulski – Burmistrz Czarnej Białostockiej.

Projekt  ten  szczegółowo  został  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  ds.

Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, w dniu 25 marca 2024 r.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury,  Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska,

przedstawili opinie do omawianego projektu uchwały.

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.
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Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady

zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej

w zakresie rehabilitacji leczniczej mieszkańców gminy Czarna Białostocka na lata 2024-2028.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie

przyjęcia  Programu  polityki  zdrowotnej  w  zakresie  rehabilitacji  leczniczej  mieszkańców

gminy Czarna Białostocka  na lata  2024-2028 -  uchwała  Nr LVII/508/24 w załączeniu  do

protokołu (załącznik nr 11).

Do punktu 12 

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu

Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie

Gminy Czarna Białostocka.

Projekt uchwały omówiła Agnieszka Dyda – Zastępca Burmistrza.

Projekt  ten  szczegółowo  został  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  ds.

Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, w dniu 25 marca 2024 r.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury,  Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska,

przedstawili opinie do omawianego projektu uchwały.

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady

zarządziła głosowanie.
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Głosowano  w  sprawie: podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  Opieki  nad

Zwierzętami  Bezdomnymi  oraz  Zapobiegania  Bezdomności  Zwierząt  na  terenie  Gminy

Czarna Białostocka.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu  o wyniki  głosowania  stwierdza  się,  iż  Rada Miejska  podjęła  uchwałę  sprawie

przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności

Zwierząt na terenie Gminy Czarna Białostocka - uchwała Nr LVII/509/24 w załączeniu do

protokołu (załącznik nr 12).

Do punktu 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu

pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży  pożarnych  z  terenu  Gminy

Czarna Białostocka.

Projekt uchwały omówiła Monika Rymarska – Sekretarz Gminy.

Projekt  ten  szczegółowo  został  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  ds.

Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, w dniu 25 marca 2024 r.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury,  Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska,

przedstawili opinie do omawianego projektu uchwały.

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady

zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Czarna Białostocka.
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Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie

wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży

pożarnych z terenu Gminy Czarna Białostocka - uchwała Nr LVII/510/24 w załączeniu do

protokołu (załącznik nr 13).

Do punktu 14 

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w sprawie  przekazania  w formie

darowizny  nieruchomości  niezabudowanych  położonych  w  miejscowości  Czarna

Białostocka.

Projekt uchwały omówił Jacek Chrulski – Burmistrz Czarnej Białostockiej.

Projekt  ten  szczegółowo  został  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  ds.

Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, w dniu 25 marca 2024 r.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury,  Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska,

przedstawili opinie do omawianego projektu uchwały.

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady

zarządziła głosowanie.

Głosowano  w  sprawie: podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  w  formie  darowizny

nieruchomości niezabudowanych położonych w miejscowości Czarna Białostocka.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
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ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie

przekazania  w  formie  darowizny  nieruchomości  niezabudowanych  położonych  

w miejscowości  Czarna Białostocka - uchwała Nr LVII/511/24 w załączeniu do protokołu

(załącznik nr 14).

Do punktu 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Boskiej Anielskiej w Czarnej Wsi Kościelnej na prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.

Projekt uchwały omówił Jacek Chrulski – Burmistrz Czarnej Białostockiej.

Projekt  ten  szczegółowo  został  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  ds.

Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, w dniu 25 marca 2024 r.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury,  Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska,

przedstawili opinie do omawianego projektu uchwały.

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady

zarządziła głosowanie.

Głosowano  w  sprawie: podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  Parafii

Rzymskokatolickiej  pw.  Matki  Boskiej  Anielskiej  w  Czarnej  Wsi  Kościelnej  na  prace

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
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ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie

udzielenia  dotacji  celowej  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Matki  Boskiej  Anielskiej  

w Czarnej Wsi Kościelnej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji

zabytków - uchwała Nr LVII/512/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 15).

Do punktu 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Boskiej Anielskiej w Czarnej Wsi Kościelnej na prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.

Projekt uchwały omówiła Bogusława Wojtulewicz – Skarbnik Gminy.

Projekt  ten  szczegółowo  został  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  oraz  Komisji  ds.

Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, w dniu 25 marca 2024 r.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury,  Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska,

przedstawili opinie do omawianego projektu uchwały.

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła

głosowanie.

Głosowano  w  sprawie: podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  Parafii

Rzymskokatolickiej  pw.  Matki  Boskiej  Anielskiej  w  Czarnej  Wsi  Kościelnej  na  prace

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
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ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie

udzielenia  dotacji  celowej  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Matki  Boskiej  Anielskiej  

w Czarnej Wsi Kościelnej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji

zabytków - uchwała Nr LVII/513/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 16).

Do punktu 17 

Sprawy różne (wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele Radnych).

1) Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  iż  do  Rady  Miejskiej  wpłynęły  kolejne  pisma

Mieszkanki  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  bezpłatnej  ambulatoryjnej  rehabilitacji

leczniczej w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej, tj.:

 pierwsze z dnia 18 stycznia 2024 r.,

 drugie z dnia 22 lutego 2024 r., przekazane przez Podlaski Urząd Wojewódzki  

w Białymstoku pismem z dnia 29 lutego 2024 r. (zgodnie z właściwością). 

Na  podstawie  §  67a  ust.  1  pkt  1  Statutu  Gminy,  oba  pisma  zostały  przekazane  do

rozpatrzenia  przez  Komisję  Skarg,  Wniosków  i  Petycji,  więc  o  zreferowanie

Przewodnicząca Rady poprosiła radnego Kamila Tomaszewskiego - Przewodniczącego tej

Komisji. 

Po wysłuchaniu sprawozdania, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie: Rada Miejska w Czarnej Białostockiej akceptuje ustalenia Komisji

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22 lutego i 11 marca 2024 r. w sprawie rozpatrzenia

dwóch  pism  Mieszkanki,  dotyczących  odtworzenia  Publicznej  Specjalistycznej

Rehabilitacji Leczniczej w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej, z dnia  

18 stycznia i 22 lutego 2024 roku, oraz podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko w tej

sprawie zawarte w uchwale Nr XXXV/306/22 z dnia 27 stycznia 2022 r.

Wyniki głosowania

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
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ZA (11)

Eugeniusz  Ciuruk,  Wioletta  Kunowska,  Tadeusz  Malicki,  Edyta  Piekunko,  Anna

Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Marek Święcicki, Urszula Taudul, Kamil Tomaszewski,

Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

BRAK GŁOSU (1)

Dawid Ibrahim.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska w Czarnej Białostockiej

zaakceptowała ustalenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22 lutego i 11 marca

2024  r.  w  sprawie  rozpatrzenia  dwóch  pism  Mieszkanki,  dotyczących  odtworzenia

Publicznej  Specjalistycznej  Rehabilitacji  Leczniczej  w  budynku  przy  ul.  Torowej  1  

w Czarnej Białostockiej, z dnia 18 stycznia i 22 lutego 2024 roku, oraz podtrzymuje swoje

wcześniejsze  stanowisko  w tej  sprawie  zawarte  w uchwale  Nr  XXXV/306/22  z  dnia  

27 stycznia 2022 r. 

Szczegółowa dokumentacja w sprawie rozpatrzenia pism z dnia 18 stycznia i 22 lutego

2024 r., dotyczących bezpłatnej ambulatoryjnej rehabilitacji leczniczej w budynku przy  

ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej, w załączeniu do protokołu (załącznik nr 17).

2) Następnie,  Przewodnicząca  Rady poinformowała  o  piśmie  Sołtysa  Kosmatego  Borku,  

z dnia 15 stycznia 2024 r. zawierającym prośbę o przebudowę drogi powiatowej nr 1425B

w Kosmatym Borku. 

Zgodnie z § 67a ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy zostało ono przekazane do Komisji  Skarg,

Wniosków i Petycji, by przeprowadziła postępowanie wyjaśniające. 

O zreferowanie sprawy Przewodnicząca Rady poprosiła  Przewodniczącego tej  Komisji,

radnego Kamila Tomaszewskiego. 

Po wysłuchaniu sprawozdania, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W toku  dyskusji,  uwag  i  wniosków  nie  było,  więc  Przewodnicząca  Rady  zarządziła

przeprowadzenie głosowania.

Głosowano w sprawie: Rada Miejska w Czarnej Białostockiej akceptuje ustalenia Komisji

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22 lutego 2024 r. w sprawie rozpatrzenia pisma Sołtysa

Kosmatego Borku, z dnia 15 stycznia 2024 r. w sprawie przebudowy drogi powiatowej  

nr 1425B w Kosmatym Borku i uznaje wniosek bezprzedmiotowy, ponieważ Rada Miejska

w tej sprawie podjęła już decyzję (uchwała Nr XXXVI/326/22 z dnia 31 marca 2022 r.

popierającą  petycję)  oraz  w  aktualnym  budżecie  gminy  Czarna  Białostocka  są  już
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zabezpieczone  środki  finansowe  na  pomoc  Powiatowi  Białostockiemu  w  realizacji

omawianej inwestycji.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska w Czarnej Białostockiej

zaakceptowała  ustalenia  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  z dnia 22 lutego 2024 r.  

w sprawie  rozpatrzenia  pisma  Sołtysa  Kosmatego  Borku,  z  dnia  15  stycznia  2024  r.  

w sprawie przebudowy drogi powiatowej nr 1425B w Kosmatym Borku i uznała wniosek

bezprzedmiotowy, ponieważ Rada Miejska w tej sprawie podjęła już decyzję (uchwała  

Nr XXXVI/326/22 z dnia 31 marca 2022 r. popierającą petycję.  Ponadto, w aktualnym

budżecie  gminy  Czarna  Białostocka  są  już  zabezpieczone  środki  finansowe na  pomoc

Powiatowi Białostockiemu w realizacji omawianej inwestycji.

Szczegółowa  dokumentacja  dotycząca  rozpatrzenia  pisma  Sołtysa  Kosmatego  Borku,  

z  dnia  15  stycznia  2024  r.  w  sprawie  przebudowy  drogi  powiatowej  nr  1425B  

w Kosmatym Borku, w załączeniu do protokołu (załącznik nr 18).

3) Kolejną  sprawą,  którą  Przewodnicząca  Rady  przedstawiła  Radzie  Miejskiej,  to  prośba

Sołtysa sołectwa Oleszkowo o spowodowanie spowolnienia ruchu na drodze powiatowej 

w miejscowościach: Oleszkowo i Chmielnik. 

Pismo, zgodnie z § 67a ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy zostało przekazane do Komisji Skarg,

Wniosków i Petycji, by przeprowadziła postępowanie wyjaśniające. 

O zreferowanie sprawy Przewodnicząca Rady poprosiła  Przewodniczącego tej  Komisji,

radnego Kamila Tomaszewskiego. 

Po wysłuchaniu sprawozdania, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W toku  dyskusji,  uwag  i  wniosków  nie  było,  więc  Przewodnicząca  Rady  zarządziła

głosowanie.

Głosowano w sprawie: Rada Miejska w Czarnej Białostockiej akceptuje ustalenia Komisji

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 11 marca 2024 r. w sprawie rozpatrzenia pisma Sołtysa
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sołectwa  Oleszkowo o  spowolnienie  ruchu  na  drodze  powiatowej  w  miejscowościach:

Oleszkowo i  Chmielnik,  i  podejmuje  decyzję  o przekazaniu  wniosku do Powiatowego

Zarządu Dróg w Białymstoku, ponieważ dotyczy drogi powiatowej. 

Wyniki głosowania

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (11)

Eugeniusz  Ciuruk,  Dawid  Ibrahim,  Wioletta  Kunowska,  Tadeusz  Malicki,  Anna

Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Marek Święcicki, Urszula Taudul, Kamil Tomaszewski,

Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Edyta Piekunko.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska w Czarnej Białostockiej

akceptuje  ustalenia  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  z  z  dnia  11  marca  2024  r.  

w  sprawie  rozpatrzenia  pisma  Sołtysa  sołectwa  Oleszkowo  o  spowolnienie  ruchu  na

drodze  powiatowej  w miejscowościach:  Oleszkowo i  Chmielnik,  i  podejmuje  decyzję  

o przekazaniu wniosku do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, ponieważ dotyczy

drogi powiatowej. 

Szczegółowa dokumentacja  dotycząca rozpatrzenia pisma Sołtysa sołectwa Oleszkowo  

o spowolnienie ruchu na drodze powiatowej w miejscowościach: Oleszkowo i Chmielnik,

w załączeniu do protokołu (załącznik nr 19).

4) Następnie, Przewodnicząca Rady przedstawiła Radzie Miejskiej prośbę Sołtysa sołectwa

Oleszkowo z  dnia  26  lutego  2024  r.  o  zapewnienie  mieszkańcom  sołectwa  budynku  

na świetlicę wiejską i remizę OSP. 

Pismo, zgodnie z § 67a ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy zostało przekazane do Komisji Skarg,

Wniosków i Petycji, by przeprowadziła postępowanie wyjaśniające. 

O zreferowanie sprawy Przewodnicząca Rady poprosiła  Przewodniczącego tej  Komisji,

radnego Kamila Tomaszewskiego. 

Po wysłuchaniu sprawozdania, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W toku  dyskusji,  uwag  i  wniosków  nie  było,  więc  Przewodnicząca  Rady  zarządziła

głosowanie.

Strona 21 z 23



Głosowano w sprawie: Rada Miejska w Czarnej Białostockiej akceptuje ustalenia Komisji

Skarg,  Wniosków  i  Petycji  z  dnia  11  marca  2024  r.  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku

Sołtysa  sołectwa  Oleszkowo  z  dnia  26  lutego  2024  r.  o  zapewnienie  mieszkańcom

sołectwa budynku na świetlicę wiejską i remizę OSP, i uznaje prośbę za zasadną, ale do

wykonania w następnych latach budżetowych.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12)

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Ibrahim, Wioletta Kunowska, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko,

Anna  Siemienowicz,  Aneta  Sobolewska,  Marek  Święcicki,  Urszula  Taudul,  Kamil

Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Ewa Zglejszewska.

NIEOBECNI (3)

Luiza Dobrowolska, Adrian Kunda, Irena Staniszczak.

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska zaakceptowała ustalenia

Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  z  dnia  11  marca  2024  r.  w  sprawie  rozpatrzenia

wniosku Sołtysa sołectwa Oleszkowo z dnia 26 lutego 2024 r. o zapewnienie mieszkańcom

sołectwa budynku na świetlicę wiejską i remizę OSP, i uznaje prośbę za zasadną, ale do

wykonania w następnych latach budżetowych.

Szczegółowa dokumentacja dotycząca rozpatrzenia prośby Sołtysa sołectwa Oleszkowo  

z  dnia  26  lutego  2024  r.  o  zapewnienie  mieszkańcom  sołectwa  budynku  na  świetlicę

wiejską i remizę OSP, w załączeniu do protokołu (załącznik nr 20).

W dalszej części punktu „Sprawy różne…”, Przewodnicząca Rady omówiła dwa protokoły

Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie:

1) analizy  funkcjonowania  Przedszkola  po  modernizacji,  którą  Komisja  przeprowadziła  

w dniu 27 lutego br.;

2) funkcjonowania i  wykorzystania  hali  sportowej  i  boiska sportowego Orlik  przy Szkole

Podstawowej nr 2 w Czarnej Białostockiej, którą Komisja przeprowadziła w dniu 15 marca

br.

Obie kontrole przeprowadzono na podstawie przyjętego przez Radę Miejską rocznego planu

pracy Komisji Rewizyjnej (na 2024 rok). 

O przedstawienie sprawozdania z kontroli oraz wypracowanych wniosków, Przewodnicząca

Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Annę Siemienowicz. 

Po wysłuchaniu sprawozdania, Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję. 
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W dyskusji:

 radny  Kamil  Tomaszewski  pytał  o  możliwości  dalszego  zatrudnienia  osób

obsługujących halę i boisko sportowe ORLIK;

 Burmistrz  Jacek  Chrulski  zwrócił  uwagę,  że  przeprowadzona  modernizacja

przedszkola została  zrealizowana  z  środków  gminnych  i  częściowym

dofinansowaniem ze środków unijnych.

Rada Miejska uwag i wniosków do protokołów i przeprowadzonych kontroli nie zgłosiła. 

Kopia  protokołu  kontroli  nr  30/24  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Czarnej

Białostockiej  w dniu 27 lutego 2024 r. w załączeniu do niniejszego protokołu  (załącznik  

nr 21)  .  

Kopia  protokołu  kontroli  nr  31/24  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Czarnej

Białostockiej  w dniu 15 marca 2024 r.  w załączeniu do niniejszego protokołu  (załącznik  

nr 22)  .  

Wnioski zgłoszone przez Radnych: 

 uporządkować place zabaw po zimie i uzupełnić piasek w piaskownicach. 

Na zakończenie, Radni raz jeszcze wymienili się podziękowaniami za współpracę.

Burmistrz  i  Przewodnicząca  Rady złożyli  wszystkim obecnym i  wszystkim mieszkańcom

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.

Do punktu 18 

Zamknięcie sesji.

Wobec  wyczerpania  porządku  dziennego  obrad  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  sesję

dziękując uczestnikom za udział w obradach. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała  Bożena  Kucharewicz,  Starszy  inspektor  ds.  obsługi  Rady  Miejskiej  

i informacji publicznej. 

Przewodnicząca Rady

Urszula Taudul
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